
Årsmøte Begnadalen Sk.lag

Fredag 28.02.2025 kl 18.00 på Begna Bruk`s kanti.ne

•  Valg av møteleder og referent

•   Godkjenne innkalling

•   Godkjenne dagsorden

•   Velge to til å underskrive protokollen

Sak 1. Årsberetning. Laget og miniatyrgruppa

Sak 2. Regnskap. Laget og miniatyrgruppa

Sak 3. lnnkomne saker.

Sak 4. fastsette medlemskontingent
Styrets forslag; Videreføre 2024 medlemskontingent

Sak 5. Budsjett 2025

Sak 6. Valg av styre
Lederfor                  .1år

Kasserer for               2 år

Nestleder for            2 år
Sekretær for             2 år
Styremedlem  for    2år



Ungdomsleder for 1 år, medlem av styret
To varamedlemmer til styret for 1 år
To revisorer for 1 år med et varamedlem
Valgkomit6 med tre medlemmer

Sak 7. Valg av andre arbeidsgrupper i laget.

Sak 8. Velge ombud til ombudsmøte i Samlaget



Årsmelding for 2024

Året startet på årsmøte for sesongen 2023. Der ble det godkjent at vi skulle
starte opp med den nye banen. VA entreprenører tok på seg å grave ut for den
nye standplassen og den nye 100 meteren.1 mai startet vi opp med dugnad for
å komme i gang med standplassen. Det møtte opp mange frivillige på alle

kveldene. Fredag 21 juni var det klart for støping av såle. Helgen 28-30 juni var

det en stor dugnad da vi fylte inn i tomta, pluss legging av isolasj.on og gjøre
klart for støping av gulv. Vi kjørte masse fra Vadhammer og det var mange som
stilte opp, både med å kjøre masse og få den utover på banen. Etter denne
helga har vi hatt mange dugnader hvor vi har hatt utrolig god hjelp av en
fantastisk dugnadsgjeng. Mange har stilt opp med både gravemaskin, traktor
med henger og lastebil.

Ove Gunnar Viken har hatt ansvaret for snekkerarbeidet og den 17 desember
skulle bygget overleveres til skytterlaget.  !7 desember kom en fra DFS for å se

over bygget og godkjenn arbeidet var gjort etter DFS sine krav. Bygget ble

godkjent uten noen kommentar fra DFS. En meget god innsats fra Ove Gunnar
og hans ansatte. Tommy Brenden har hatt ansvaret for alt støpe arbeid og
muring, noe som ble utført med stødig hånd.

Når det gjelder skyting i 2024 må vi nevne Odd Kolsrud og hans gode resultater.

1 februar var han med på LS 15m innendørs i Stjørdal. Her ble det 5 plass i V 75

På LS utendørs i Steinkjer der gjorde han sine saker veldig bra. Han vant

baneskytinga og ble nummer 5 på felten. Vi gratulerer ham med dette. Han har
skutt veldig mange stevner i dette året og vunnet flesteparten av disse. Han har
skutt 350 i mange av stevnene som er bare blinker. Det er meget bra for hans
alder. Han vant også 15m innendørs i Norges Skytterforbund, 60 skudd hvor

desimaler også teller. Her satte han ny rekord med 632 poeng.

Vi arrangerte Samlagsstevne i felt. Vi hadde klubbmesterskap 2 dag påske.
Klubbmesterskap for jegere ble også arrangert samme dag, Vi laget til en runde

tilsvarende NM Iøypa i jaktfelt og her var det meget god d.eltagelse. Vi har hatt

trening og storvilt prøver. Skytterlaget vil med dette få takke alle som har
bidratt på skytterbanen og ellers i arrangement vi har hatt. 2025 går vi på med
nytt mot og jobber videre med den nye banen.

Begnadalen Skytterlag.



Årsmelding 2024 for Begnadalen Miniatyrgruppe.

Året har vært redusert pga mangel på 15 m bane. Odd og Tidemann har trent
sammen med Etnedal Sk.lag.

Odd, Stein Tidemann og Reidar har vært med på veteranskyti.ng i Valdres og
Valdres Cup 15m. Odd reiser rundt og deltar over hele sør Norge med

glimrende resultater.

Vi fikk låne banen til Etnedal Sk.lag da vi hadde 15m cupen for Valdres

Vi har prioritert å bygge nytt klubbhus med 15m bane i første etasje. Startet

graving i mars måned og fikk godkjenning av bygget i desember. Dugnadsånden
i Begnadalen er fantastisk og vi må takke alle som bidratt på en eller annen
måte. Folk stilte opp med traktor og henger for masseflytting, var med på
forskaling, jernbinding og div annet som støping av grunnmur, søyler.

Vi må også takke Kjell, Tommy og Ole Edvard for deres innsats for skytterlaget

og den fine jobben de har gjort på bygget.

Det blir mer jobb på banen utover 2025 for å ta i bruk anlegget. Håper på like
bra dugnadsånd utover sommeren.

Begnadalen takker alle som støtter oss og bidrar med dugnadsarbeid. Alle
firmaer som har deltatt på en eller annen måte med maskiner.

Begnadalen Miniatyrgruppe

v/Per Reidar Kolsrud



Handlingsplan 2025 for Begnadalen Skytterlag

Siden vi ikke fikk brukt 15 m banen vår pga flommen høsten 2023 har vi hatt et
tilbud til medlemmene med laser-utstyr. Det har fungert bra og videreføres i
2025. Skyteskole for voksne og ungdom vil bli gjennomført på høsten hvor
våpenbruk og sikkerhet er hovedtema.

Vi har som mål å starte opp innendørsskyting våren 2025. Bygget er godkjent,
men vi må montere sikkerhetsvegg bak skiver og skivestativ. Videre må 15 m

godkjennes av politiet før vi tar i bruk 15m banen.

Vi er med og arrangerer Valdres cup 15m. Sommeren 2025 vil vi ha
åpningsstevne på 15m banen. Trening og stevner utover høsten blir fastsatte
da8er

Begnadalen Skytterlag

v/ Per Reidar Kolsrud



Medlemskontingent fra 2024.
Støttemedlem

un8dom

Aktivt medlem

Trenings skyting (2xl5 skudd), storviltprøve

og Medlem

Ikke medlem, pr.15 skudd

lkke medlem 2 x 15 skudd

lkke medlem storviltprøve

kr 200

kr 200

kr 300

kr 550

kr 150

kr 300

kr 350

Ved bare storviltprøve må dokumentasjon på de 30 obligatoriske
treningsskudd fremlegges ved påmelding. Ved deltagelse på et
terminfestet stevne godkjennes 30 treningsskudd. Husk å ta med
skyte kort fra stevnet.

For de som betaler for treningsskytng, storviltprøve og medlem, må
også betale påmelding i klubbstevner på lik linje med andre
skyttere.

Styret i Begnadalen Skytterlag


